
   Protokół Nr LXXI/22 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 23 listopada 2022 r 
 
Otwarcie obrad – 8.16 
Zamknięcie obrad – 8.30 
 
Ad. 1 

Obrady LXXI sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 
uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne -  
w sesji uczestniczy 11 radnych. 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że dzisiejsza sesja zwołana została zgodnie z zasadami 

określonymi w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 23 listopada 2022 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radków – DRUK NR 1 

6. Zamknięcie sesji. 

  

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 
przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Nikt nie zgłosił wniosku o zmianę porządku obrad. 

Ad. 5 

DRUK NR 1 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radków 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Burmistrz – poprosił Zastępcę Skarbnika Gminy o wyjaśnienie konieczności podjęcia 

uchwały. 



E. Krzeszowska – Zastępca Skarbnika Gminy – wyjaśniła, że podjęcie uchwały jest 

konieczne ze względu na 2 nowe przedsięwzięcia tj. „Zakup węgla na potrzeby zakupów 

preferencyjnych przez osoby fizyczne w gospodarstwach domowych” oraz „Prowadzenie 

stołówek szkolnych w Zespołach Szkolno- Przedszkolnych Gminy Radków”. W pozostałych 

przedstawionych przedsięwzięciach przesunięto okres realizacji na rok 2024 i lata kolejne. 

Burmistrz – podkreślił, że podjęcie uchwały jest konieczne aby zabezpieczyć operację 

finansową - tranzyt środków na zakup węgla. Burmistrz poinformował, że w piątek podpisano 

umowę na dostawę węgla, będzie to węgiel z polskich kopalń. Po podjęciu uchwały 

umożliwione zostanie podpisanie umowy z wykonawcą zadania - firmą MAR-BER. Burmistrz 

powiedział, że przewiduje, iż na realizację zadania gmina będzie musiała dołożyć środki z 

budżetu oraz, że aktualnie zapotrzebowanie mieszkańców to 3100 ton węgla. Poinformował 

również, że w związku z nowelizacją ustawy o dodatku węglowym weryfikowane są 

ponownie złożone wnioski o dodatek.  

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania. 

J. Gorczycki – zapytał, jaka będzie kolejność przy zakupie węgla na wniosek mieszkańca. 

Burmistrz – odpowiedział, że kolejność będzie następująca: złożenie wniosku, pozytywna 

opinia wniosku,  akceptacja wniosku, złożenie wniosku o rodzaj i ilość paliwa, wpłata 

pieniędzy, odbiór węgla ze składu. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:    za - 11     przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 6 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LXXI nadzwyczajną sesję 

Rady Miejskiej w Radkowie. 

 

 
Protokołowała:                   Przewodniczący RM w Radkowie   

 

Justyna Ożóg            Aleksander Mielniczuk 


